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Today, January 28: The Truth on Syria: Canadian
Journalist Eva Bartlett in Montreal

By Global Research News
Global Research, January 28, 2017

Region: Canada, Middle East & North Africa
In-depth Report: SYRIA

Eva Bartlett will be speaking in Montreal,

Saturday January 28, 4 PM – 7 PM

Delta Hotels by Marriott Montreal

 

475 President-Kennedy Avenue
Montreal, Quebec H3A 1J7

Also  participating  in  this  event  with  Introductory  comments  are:  Prof.  Michel
Chossudovsky  and  Yves  Engler.

What really happened in Aleppo in Syria at the end of 2016?

Did the Russian and Syrian armies really engage in the massacre of a civilian population in
rebellion against the Syrian government?

This is what the major Western media would have us believe, as it  tries to justify,  on
humanitarian grounds, a direct military intervention by NATO forces, which could lead to
further escalation, globally. But is this information ”objective” or “unbiased”?

We invite you to attend a conference by Canadian independent journalist Eva Bartlett who is
able  to  provide  first-hand  information  to  shed  light  on  the  real  issues  of  the  war  in  Syria
which caused nearly half a million deaths and more than four million refugees.

https://www.globalresearch.ca/author/global-research-news
https://www.globalresearch.ca/region/canada
https://www.globalresearch.ca/region/middle-east
https://www.globalresearch.ca/indepthreport/syria-nato-s-next-war
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An independent Canadian journalist who became well recognized after a press conference at
the United Nations during which she debunked the information provided by the major
western media about the war in Syria and the sources on which they rely.

Bartlett, a native of southern Ontario, has visited Palestine, Lebanon and Syria on several
occasions; From where she made herself known for her reports and analyses published
among others on TeleSur, Global Research, Al-Akhbar, Rabble.ca and on her own blog.

A specialist in Syria, she has been an eyewitness to mortar attacks in Damascus and has
been the target of snipers herself. She will present a summary of what she observed on the
spot and the many interviews with street people and victims of hostilities. Eva Bartlett also
became known for her activities as a journalist and human rights activist in the Gaza Strip
where she lived a total of three years between 2008 and 2013. She testified about the war
crimes  and  attacks  on  Gaza  perpetrated  By  the  Israeli  army  while  accompanying
paramedics and reporting from hospitals.

En direct d’Alep! Que s’est-il réellement passé à Alep en Syrie à la fin de 2016? L’armée
russe et syrienne se sont-elles vraiment livrées au massacre d’une population civile en
rébellion  contre  le  gouvernement  syrien?  C’est  ce  qu’il  faudrait  croire  si  l’on  se  fie  aux
informations diffusées avec insistance par les grands médias occidentaux, censées justifier,
par des raisons humanitaires, une intervention militaire directe des forces de l’OTAN. Celle-
ci  serait  susceptible  de  conduire  le  monde  dans  une  escalade  meurtrière.  Mais  ces
informations sont-elles objectives ou « intéressées »? Nous vous proposons d’assister à une
conférence de la journaliste indépendante canadienne, Eva Bartlett.

Elle est en mesure, mieux que quiconque, de livrer des informations de première main pour
faire la lumière sur les véritables enjeux de la guerre en Syrie, laquelle a fait près d’un demi-
million de morts et plus de quatre millions de réfugiés.

Journaliste  indépendante  canadienne  rendue  célèbre  après  une  conférence  de  presse
donnée aux Nations Unies durant laquelle fut mis à mal le bienfondé des informations
livrées par les grands médias occidentaux sur la guerre en Syrie ainsi que les sources sur
lesquelles elles s’appuient.

Bartlett, originaire du sud de l’Ontario, s’est rendue à plusieurs reprises en Palestine, au
Liban et en Syrie; d’où elle s’est fait connaitre pour ses reportages et analyses publiés entre
autres sur Mondialisation.ca, TeleSur, Al-Akhbar, Rabble.ca et son propre blog. Spécialiste
de la Syrie, elle a même été témoin oculaire d’attaques au mortier à Damas en plus d’avoir
été elle-même la cible de tireurs d’élite.

Elle présentera un sommaire de ce qu’elle-même a observé sur place et des nombreuses
entrevues avec les gens de la rue, des victimes.

Eva Bartlett s’est également fait connaitre pour ses activités de journaliste et de militante
pour les droits humains dans la bande de Gaza où elle a vécu trois ans au total entre 2008
et 2013. Elle a témoigné des crimes de guerre et attaques contre Gaza perpétrés par
l’armée israélienne alors qu’elle accompagnait des ambulanciers et reportait depuis les
hôpitaux.

The original source of this article is Global Research
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